
Folkvarsvej-Karréens Gårdlaug 

Dagsorden og referat for bestyrelsesmøde nr. 5. 25. årgang.  

D. 16. november 2023 kl. 17.30 

 

Deltager:  

Mette Hestehaven 

Cecilia Cresso 

Bente Fredslund Christinesen 

Sanne Stephansen 

Julie Flyger 

 

1. Valg af dirigent og referent 

Referent: Julie og dirigent: Sanne 

2. Godkendelse af dagsorden 

Godkendt 

3. Meddelelser 

Kloak problemer – Ole er på sagen, men det er svært at følge med, når det regner så meget, som det har 

gjort flere gange det sidste stykke tid.  

4. Opfølgning på møde med Frederiksberg Kommune og forening for gårdlaug på Frederiksberg 

(Bente) 

Der har været to møder med interessenter for at danne en forening for gårdlaug på Frederiksberg, hvor 

ønsket er at samarbejde for at stå stærkere i henhold til kommunen, men også at samarbejde om fælles 

udfordringer og få inspiration hos hinanden. Der var 5 deltagere/gårde ved første møde og en repræsentant 

fra kommunen. Kommunen ser gerne udvikling med mere biodiversitet mm for gårdene. Nabo-gården er er 

langt fremme – Henrik Therlein viser gerne rundt og deler erfaringer. Der indkaldes til stiftende 

generalforsamling og der er skrevet udkast til vedtægter. Udgifter er endnu uvisse og kommunens roller er 

uafklaret for nu. Spørgsmål fra bestyrelsen: skal vi have deltagelse op på fx en generalforsamling? Afklaring 

søges med administrator snarest.  

5. Regning for reparation af port ved Folkvarsvej 3a (Julie) 

Andelsforeningen Folkvarvsej/Falkoner alle har initieret reparation af porten til gården ved Folkvarsvej 3a og 

vi har derfor aftalt at dele regningen, da porten falder under gårdlaugets ansvar. Da faktura på fuld 

reparation er betalt, beder vi foreningen om at sende en faktura på halvdelen til gårdlauget.  

6. Ensto A/S og reparation af skraldesug (Mette / Sanne) 

Der er kommet en skade på et af skraldesugene og det skal udbedres. Ole vil gerne orienteres, hvis der sker 

noget med nogle af skraldesugene, da han ofte foretager små-reparationer selv og det ønsker bestyrelsen at 

han fortsætter med at gøre. Vi henstiller derfor Ensto til at kontakte på både gårdlaugets bestyrelse og Ole 

pr. mail fremadrettet, hvis der opstår problemer med skraldesuget. Mette følger op med Ensto og Sanne 

med Ole.  

7. Opfølgning på skur (Mette) 



De starter med at ombygge det sidste skur (ved siden af legepladsen) fredag d. 17. november. Der lægges 

gulv hen over det sidste skraldesug, så der bliver mere overdækket parkering til cykler. Der er kommet 

tilbud fra elektriker på ca. 8000 kr. for belysning i det nye skur og det godkendes ligeledes at det arbejde 

igangsættes når det er muligt. Bente skriver et opslag til facebook for at orientere beboerne.  

8. Planlægning af næste møde og møde med TagTomat (Julie) 

Forslag til mødedatoer med TagTomat:  

• Mandag d. 4: kl. 11.30 -15:00 – alle kan 

• Tirsdag d. 5: efter kl. 15 (Sanne)  

• Onsdag d. 6: efter kl. 10 

• Torsdag d. 7 kl. 13-15 

• Mandag d. 11: kl. 11.30 -15:00 – alle kan 

Bestyrelsesmøde i januar: onsdag d. 10. januar kl. 16. Bente indkalder og Cecilia  

9. Julearrangement i Gården (Bente) 

Vi vil gerne holde et julearrangement for gårdens beboere med Gløgg og æbleskiver. Bente kontakter Rika, 

som måske også gerne vil initiere et arrangement, så der bliver koordineret. Bente (og Rika) finder en dag, 

hvor bestyrelsen kan deltage og annoncerer via Facebook og opslag.  

10. Evt. 

Skraldesortering – vi skal have lavet en opfordring til alle borgere og forening om at der skal sorteres affald 

som anvist, da Ole ofte bruger tid på at rydde op i fejl sorteret affald. Vi vil også gerne have en kontakt til 

foreningerne om vores arbejde generelt, så der laves et mere bredt nyhedsbrev. 

Ophængs skabene er sat ned i skuret og vi skal have aftalt ophæng med Ole. Julie og Bente arbejder videre 

med det ”faste” indhold til skabene og laver en god oversigt over hvor forskellige typer skrald skal placeres.  

  

 

 

 

 


